

RUN BY FAMILY
DRIVEN BY PASSION

blomus.com



BERGAMOT [No. 03]

Bergamot is a calming fragrance with a woody note. This composition has a touch of rose flavour, yet completes the base with musk, sandalwood and tonka to create a wonderful array of scents.

Der Duft Bergamot ist beruhigend mit einer holzigen Note. Diese Komposition riecht leicht rosig, wird aber in der Basis mit Moschus, Sandelholz und Tonka zu einem herrlichen Duftarrangement abgerundet.



VETIVER [No. 04]

... grounds us, provides us with relaxation and tranquillity. This wonderful fragrance is perfectly balanced with eucalyptus and citrus notes. With a pinch of cinnamon, it takes us into a calming, warming environment.

... erdet uns und bringt Entspannung und Ruhe. Dieser wunderbare Duft ist perfekt mit Eukalyptus und Zitrusnoten abgestimmt. Mit einer Prise Zimt nimmt er uns mit in eine entspannte, wärmende Umgebung.

BY BLOMUS

VALOA

[No. 01-04]

blomus



VALOA

It is fragrance that changes our perception and mood. VALOA awakens the senses and takes us on a wonderful scented journey.

Wohlgeruch verändert unsere Wahrnehmung und Stimmung. Die Düfte der Serie VALOA wecken die Sinne und nehmen uns mit auf eine wunderbare Duftreise.



YLANG-YLANG [No. 01]

... a lovely cloud; lingering-floral, an enchanting and balsamic-sweet scent, reminiscent of the scent of jasmine blossoms. The rose delicately completes the composition with a fruity-fresh note.

... eine liebliche Wolke; nachhaltig-blumig, ein betörender und balsamisch-süßer Geruch, der an den Duft von Jasminblüten erinnert. Die Rose rundet diese Komposition mit einer fruchtig-frischen Note zart ab.



NEROLI [No. 02]

Neroli is a wonderfully soft fragrance, sweet and fresh. This combination of lightness and freedom is a special attitude to life. Neroli has a calming effect and sends us into a Mediterranean ecstasy.

Neroli ist ein wunderbar zarter Duft, lieblich und frisch. Diese Kombination aus Leichtigkeit und Freiheit ist ein besonderes Lebensgefühl. Neroli wirkt entspannend und versetzt uns in einen mediterranen Rausch.